
Godox 固件说明 Godox Firmaware Release Note

X2T-N 尼康发射器固件说明

一、请使用神牛固件升级软件 G3 打开该固件进行升级。 G3 可在官网上下载。

二、本固件适用的发射器为在外壳喷吗以 Z01 为结束的产品（喷码位置为 USB 口所在侧面或

电池盖位置）或者 USB 口侧面贴纸上有 Z01 字样的产品。

三、版本号查看方法：发射器开机，按“MENU”按键进入菜单设置，在屏幕右上角显示固件

版本号（如 1.1 版本：V1.1）。

四、版本说明：

版本 更新内容 日期

V1.2 1、配合手机 APP 的更新。 2022-06-30

V1.1 1、增加对 D780 相机的支持（发射器顶部安装的机

顶灯）。

2、增加对 Z7 II/Z6 II 相机的支持。

2022-02-14

V1.0 初始版本

注：详细规格请在官网（www.godox.com.cn）下载最新说明书。
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X2T-N Firmware Release Note

1. Please update the firmware with Godox firmware update software G3. G3 can
be downloaded on the official website.

2. This version is compatible with X2T-N Trigger, which has a Z01 marking on
the outer casing (near the USB port or on the battery cover) or has a sticker
marking Z01 near the USB por.

.
3. How to check the version: turn on the X2T-N, and press the “MENU” button to
enter menu settings. The screen will display the firmware version (e.g. Version 1.1:
V1. 1) in the top right-hand corner.
4. Version Instructions:

Version What’s New Date
V1.2 1. To match the update of Godox flash APP. 2022-06-30

V1.1 1. To add the support for D780
camera (original overhead light mounted on
top of X2T-N)
2. To add the support for Z7 II/Z6 II camera.

2022-03-31

V1.0 The original version

Note: For more details, please download the newest instruction manual on
the official website: www.godox.com.


